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Vzpomínka

V pátek 5. října 2012 jsme se naposledy rozloučili s naším zastupitelem panem 
Josefem Hejnyšem.  Byl zastupitelem druhé volební období za Sokol Bukovice. V prvním 
volebním období vykonával funkci předsedy životního prostření a výstavby a nyní 
zastupoval obec ve školské komisi při ZŠ a MŠ Bukovice. Pro nás odešel nečekaně. 
Odešel od svých zájmů a cílů, které měl hodně rád jak v obci, v místě svého bydliště, tak 
v Polici nad Metují. 

Jeho břemeno zodpovědnosti a snahy muselo být těžší 
než duševní schránka člověka.

Čest jeho památce.
                                                                       Zastupitelé obce

Informace obce.
Obec připravuje obecně závaznou vyhlášku pro rok 2013 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů z důvodu 
toho, že dnem 1.7.2012 nabyla účinnosti novela zákona  č.565/1990 Sb. o místních poplatcích, ve 
znění pozdějších  předpisů, (novelizace   zákonem č.142/2012 Sb.) která se vztahuje  k zavedení 
místního poplatku za provoz  výše citovaného systému, dle § 10 b citovaného zákona a to od 
1.1.2013. Podle tohoto zákona došlo ke zvýšení sazby poplatku dle § 10b odst. 4, písm. b) z 250,-
Kč na 750,- Kč.  V plné výši zůstává místní poplatek podle § 10b odst. 4, písm. a) ve výši 250,- Kč. 
To znamená, že obce mohou stanovit dle zákona místní poplatek z první části do výš 250,- Kč (§ 
10b, odst.4, písm. a) a poplatek dle skutečných nákladů za předchozí rok až do výše 750,- Kč.
Jak jsme na to my?
Skutečné náklady obce za rok 2011 za provoz zmíněného systému byly následující.
Za svoz  Márius Pedersen  (odvoz popelnic)     179.613,- Kč
Technické služby Náchod (směsný odpad z velkoobjemového kontejnéru )   15.869,- Kč
Eko – Service (nebezpečný odpad)   28 364,- Kč
Celkové náklady za provoz systému shromažďování byl 223 846,- Kč                            
Když tento náklad vydělíme počtem obyvatel obce (367 obyvatel) vyjde nám náklad či poplatek ve 
výši 610,- Kč. V této výši bychom mohli poplatek vybírat a k tomu ještě místní poplatek podle § 
10b odst.4, písm.a) do 250,- Kč.
Skutečné příjmy obce za rok 2011 však byly:
Příjmy od obyvatel za systém shromažďování 165 240,- Kč 
Prodej pytlů, nájem, atd.     4.546,- Kč
Ekokom (platba za třídění- plasty, sklo, papír)   47.752,- Kč
Celkové příjmy byly 217 538,- Kč
Rozdíl příjmů a výdajů je 6 308,- Kč, což je položka, kterou obec hradí ze svého rozpočtu mimo 
všech nákladů za provoz sběrného dvoru.
Tím, že naši občané třídí odpad, snížil se náklad za zisk z Ekokomu (47.752,-) o 130,- Kč, což je
dnešní poplatek 480,- Kč na jednoho občana za provoz systému. Doposud jsme však veškeré 
náklady slučovali s místním poplatkem. Zastupitelstvo se dohodlo, že pro rok 2013 upraví
vyhláškou provoz systému následovně.



Místní poplatek stanovuje ve výši 20,-Kč (§ 10 odst. 4, písm. a) a poplatek za skutečné 
náklady se ponechají ve výši 480,- Kč. Celkem občan zaplatí pro rok 2013 poplatek 500,- Kč. 
Ostatní úlevy zůstávají beze změn.
Tímto je dáno to, že čím více občané budou třídit, tím vyšší zisk z Ekokomu dostaneme, což by 
vedlo ke snižování ceny za odvoz. Je logické, že pokud nebudeme třídit, bude poplatek narůstat. 
Stačí zvyšování ceny nafty a nárůst ceny za tonáž uložení komunálního odpadu. Fakturace za 
svoz komunálního odpadu od firmy Márius Pedersen by též mohla byt nižší, pokud by 
v popelnicích byl jenom tento odpad. Každý svoz se na skládce váží a tonáž se promítá 
v nákladech za uložení. Tímto je řečeno, že obsah připravené popelnice k odvozu by neměl být 
doplněn čímkoliv. Je výhodnější přistavit popelnici třeba i poloprázdnou.

Přicházející zima o posledním víkendu v říjnu nás upozornila na to, že s ní musíme 
v nadcházejícím období zase počítat. První sníh napadl, někomu udělal radost, snad i dětem, 
někomu však ne. Komu to vadilo, to dal i najevo. Dopředu jsme věděli, že dlouho nevydrží, i když 
zmrzne. Jsme si vědomi toho, že musíme zajistit schůdnost chodníku podél státní silnice, ale stále 
zůstává běžnou praxí úklidu sněhu i celoroční čištění chodníků mezujícími bydlícími občany, tak 
jak to někteří občané provádějí v rámci i svého volného času. Tuto činnost obec vítá a my za ni 
děkujeme.                                                                                                                                                                                  
                                                                                                                                         starosta

Zastupitelstvo obce Bukovice Vás srdečně zve na své
VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ

které se koná ve čtvrtek dne 29. listopadu 2012 v 18.00 hod. v motorestu „Lucky Luck“ v Bukovici
Program jednání: 1. Kontrola usnesení

2. Vyhláška o odpadech
3. Různé

Těšíme se na Vás

Zveme všechny občany v neděli 2.12.2012 v 16,15 hod. před prodejnu 
potravin, kde společně s dětmi a vedením ZŠ a MŠ Bukovice 
slavnostně rozsvítíme vánoční strom.
Zároveň všem spoluobčanům přejeme klidné a spokojené blížící se 
svátky vánoční a hodně štěstí, zdraví a úspěchu v r. 2013.

Zprávičky z naší MŠ
Podzim je v druhé polovině a naše bukovická školka se činorodě rozjela na 
plné obrátky. Tak jako vloni máme zapsaných 36 dětí. Kromě místních k 
nám chodí i děti z Hlavňova, Pěkova a Police n. M. Celý podzim se se 
skřítkem Podzimníčkem učíme písničky, básničky, malujeme, vyrábíme, 
cvičíme a chodíme na vycházky po okolí do přírody. Zanedlouho se přiblíží 
vánoční čas a skřítka Podzimníčka u nás vystřídá Sněhová vločka. Budeme 
se připravovat na tradiční Rozsvícení vánočního stromu a veselou 
Mikulášsko-čertovskou besídku. Více o naší MŠ naleznete na stránkách 
www.zsbukovice.cz/mateřská škola. L.Svatoňová

Zastupitelstvo obce Bukovice Vás co nejsrdečněji zve na

SETKÁNÍ DŮCHODCŮ NAŠÍ OBCE

které se bude konat v neděli dne 25. 11. 2012
od 14.00 hodin v hasičárně v zasedací místnosti obecního úřadu v Bukovici

K poslechu a k dobré pohodě Vám k volné zábavě zahraje pan Jan Braha
Předpokládané ukončení v 18.00 hodin Občerstvení zajištěno panem Exnerem

Na hojnou účast se těší obecní úřad se zastupiteli
Zároveň zveme Vaše životní partnery a všechny, kteří se chtějí pobavit



Naše děti v bukovické škole
Vážení bukovičtí občané!

Je načase, abych se s Vámi podělila o své postřehy z naší školy. Vstoupila jsem do nového 
prostředí hemžícího se malinkými „školčaty“ a temperamentními školáky. Netušila jsem, jaké schopnosti a 
dovednosti se v těchto dětech skrývají.  Probouzejí se v nich výborní muzikanti, gymnasté, horolezci, malíři 
a výtvarníci, básníci i žáci s technickým myšlením. Děti jsou individuality, které musíme nejen respektovat, 
ale je i tvarovat.

Je skvělé mít šanci učit děti nejenom základům vzdělání a zodpovědnosti, ale i naučit je přijímat 
normy slušného chování a respektování názorů ostatních spolužáků. Chuť poznávat, být v akci, touha 
vyniknout a předvést se. V „malých“ dětských dušičkách nacházím hlavně upřímnost, nespoutanost, ale i 
samostatnost, smysl pro čest a povinnost.  Pocit, že vstupujete dětem do života, je jedinečný.
Pedagogická i manažerská práce v málotřídní škole je pestrá a náročná.  Pracovní nasazení a obětavý
kolektiv zaměstnanců naší školy vytváří příjemné a přátelské prostředí. Spousty aktivit, kroužků a 
zajímavých činností dělá školu přitažlivou nejen pro žáky, ale i pro jejich rodiče.   Jsem ráda v této Vaší -
naší škole. 

V tomto předvánočním čase chci poděkovat všem 
zaměstnancům Základní školy i Mateřské školy za jejich obětavou 
práci, které si velice vážím. Všem občanům Bukovice, rodičům 
našich žáků a dětí, všem svým kolegyním přeji příjemné prožití 
vánočních svátků a úspěšný nový rok 2013.

   Mgr.Irena Dobiasová  ZŠ a MŠ Bukovice

Soutěže 2012
Letošní soutěžní sezóna je u konce. Zúčastnili jsme se celkem šestnácti soutěží, o dvě více než 
v loňském roce. Jarní část se nám opět nevydařila, je to takové naše špatné pravidlo, prokletí. Za 
zmínku stojí pouze 1. místo na Bezděkově n. M. a 4. místo ve Vršovce. O letních prázdninách 
jsme se zúčastnili oslav na Vysokově, noční soutěž 2. místo, a jako již tradičně v Meziměstí na 
Podorlické lize, kde jsme v silné konkurenci obsadili pěkné 8. místo. To nás zdravě nabudilo, těšili 
jsme se na podzim. Podzimní část nás zastihnula v životní formě, 2. místo Vysokov, 3. místo Nový 
Hrádek, 1. místo Kramolna – nejlepší náš dosažený čas 25,69 s., výsledek, kterého si nejvíce 
vážíme v dosavadní soutěžní kariéře. Machovská Lhota 3. místo, Suchý Důl 1. místo. Jediné 
podzimní zaváhání přišlo na domácí soutěži, do které jsme dali vše, ale takový je sport. Celkově 
jsme obsadili 3. místo v Náchodské hasičské Primátor lize 2012, to je velký úspěch, máme 
motivaci pro příští ročník, tou je celkové 1. místo. Soutěžili jsme ve složení Klouček K. ml., Hejnyš 
P., Jirman J., Rak M., Sádovský M. ml., Vacek J., Sádovský T., náhradníci - Hubka M., Partel Vl. 
ml., Kutík J. ml., Rak P. st.. Poděkováni patří všem členům sboru, kteří nám pomáhají, podporují 
nás (Rak P. st., Sádovský M. st., Partel Vl. ml., …). Obci Bukovice, všem sponzorům, kteří se 
podíleli na úpravě sportovní stříkačky, na uskutečnění domácí soutěže (byla hodnocena jako 
jedna z nejlepších v NHPL 2012). Už se těšíme na novou soutěžní sezónu.        
Dále jsme uspořádali několik kulturních akcí, jako je výroční 
schůze, hasičský ples, pálení čarodějnic, taneční zábava, 
hasičská soutěž, tajný výlet, turnaj ve stolním tenise, … 
Provedli jsme sběr železného šrotu, vyčistili požární nádrž, 
starali se o techniku. Školili se, zasahovali u dvou požárů, 
v Polici nad Metují a ve Žďáře nad Metují. Jednou jsme 
pátrali po pohřešované osobě na Slavným.

M.Sádovský

Zveme všechny naše příznivce na

ADVENTNÍ PODVEČER
ve čtvrtek dne 6.12.2012 od 18,00 h. v zasedací místnosti OÚ Bukovice

Opět si můžeme vyrobit adventní nebo vánoční dekoraci podle své fantazie pod vedením paní Heleny 
Geislerové a Lídy Klímové.  Materiál a svíčky pro výzdobu bude k zakoupení. 

Přineste si nádoby, do kterých chcete aranžovat (košíky, květináčky, misky apod.), 
Vítány budou i různé větvičky a přírodní materiály.
Těšíme se na všechny, kteří si chtějí něco vyrobit

ale i na ty, kteří přijdou hledat inspiraci a hlavně se pobavit






